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ULVILAN VANHUSNEUVOSTON KOKOUS 8/2024  

Aika: 25.11.2024 klo 13–15.30  

Paikka:  Ulvilan kaupungintalo kokoustila K1-K2  

Jäsenet:                                                     Varajäsenet: 

Saari Heikki pj. X  Tiitinen Raija X 

Letonsaari Raija    X                            Suominen Margit X 

Leppihalme Kalervo X                            Vepsä Isto X 

Pohjavirta Hannele   X                            Virta Veikko X 

Rantamäki Airi  X                            Rajala Mervi X 

Männistö Hilpa X                            Manninen Pirjo X 

Pukkila Heikki (kh)-  Syväkuru Petri  -                                 

(Ulvilan kaupunki): 
Sirkku Heilä-Aaltonen, sihteeri X Nevala Markku - 
 
PÖYTÄKIRJA 

1 § Kokouksen avaus  

• Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 13.00 

2 § Läsnäolijat ja esityslistan hyväksyminen 

• Todettiin läsnäolijat, merkattu X merkillä nimilistaan 

3 §  Puheenjohtajan ajankohtaiset asiat 

• Syksyn kulttuuriretki  oli 22.11. Euran Kauttuan Ruukkiin, lähtö klo 9.15 Ulvilan kirjastolta ja paluu 
noin klo 16. Ruokailu omakustanteinen ( 11 €) muuten matka oli osallistujille ilmainen. Osallistujia 
oli 35 ja mukana oli myös vanhusneuvoston jäseniä 8. Retkeä pidettiin onnistuneena. 

• Jouluruokailu 11.12.2024 Vanhankylän koululla klo 12.30–13.30, varsinaiset jäsenet ja varajäsenet 
kutsuttuna. Ei kokousta. Kimmo Vepsä mukana. 

• Itsenäisyyspäivän juhlaan kutsuttu koko vanhusneuvosto (myös varajäsenet) 5.12 klo 14 Friitalan 
Yhtenäiskoululla. Osallistumisesta piti ilmoittaa ja osallistujat ovat ilmoittautuneet. 

• 30.10  Oli  Valtakunnallinen vanhusneuvostopäivä, vanhusasiavaltuutettu Päivi Topon materiaalit 
jaettu vanhusneuvoston jäsenille. mm siinä oli ehdotuksena, että vanhusneuvostosta olisi 
osallistuja myös kaupungin valtuuston kokouksissa. Monessa kunnassa on edustus. Tarvittaessa 
Ulvilan vanhusneuvosto voi tehdä kyselyn  mahdollisesta edustuksestaan.  

• Toivotaan myös, että vanhusneuvostossa olevat hallituksen jäsenet tuovat vanhusneuvostolle 
ajoissa  asioita mitkä mahdollisesti koskevat ikäihmisiä ja joihin olisi hyvä ottaa vanhusneuvostona 
kantaa. 

• Puheenjohtaja muistutti , että kirjastolla on ilmaista digineuvontaa, jota voi käyttää matalalla 
kynnyksellä. 
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4 §   Sata-alueen (Satakunnan hyvinvointialueen) vanhusneuvoston tiedotettavat asiat  

• Ei ole ollut kokouksia Ulvilan vanhusneuvoston oman kokouksen jälkeen. 
• 28.11 klo 13 vuoden 2024 viimeinen kokous,  aiheena ikääntyneiden palveluiden katsaus (Jaana 

Männikkö).  

Vuoden 2025 kokoukset Sata-alueen vanhusneuvostolla: 

• 29.1.2025, 13.3., 14.5., 11.9., 23.10., 27.11 
• Ikäihmisten palvelut: Pirjo Rehula vastaa ympärivuorokautisesta hoidosta, Juvonen vastaa 

kotihoidosta. 
 

5 § Hyvinvointikoordinaattorin tiedotettavat asiat 

• Ulvilan viestintä- ja markkinointiohjelma hyväksytty 23.9.204 kaupungin hallituksessa ja se löytyy 
https://www.ulvila.fi/hallinto-ja-paatoksento/talous-ja-strategia/  (sivun alaosasta). 

• Osallisuuskoulutus + työpaja 17.12.2024 Ulvilan olohuoneella klo 13–15.30, vanhusneuvoston 
jäsenet on kutsuttu osallistumaan,  kuten muutkin Ulvilan kaupungin vaikuttajatoimielimet. Kutsu 
on tarkoitettu koko vanhusneuvostolle. 

• Satakunnan päihdetilanne kysely 18.11.–15.12. Pyydetään kaikkia vanhusneuvoston jäseniä 
vastaamaan siihen. Kyselyn linkkiä mielellään voi jakaa myös tutuille ja ystäville yms. sidosryhmille. 
 

6 § Jäsenten asiat 

• Ikäkeskuksen Pysäkki toiminta oli Vanhan-Kylän Salella 20.11, mutta tieto tuli siitä tosi myöhään. Oli 
vain vähän kävijöitä tällöin.  

• Hyvinvointialueelta pitää saada paremmin tietoa Pysäkin paikoista ja aikatauluista Ulvilassa. 
Puheenjohtaja vie asiasta viestiä  Sata-alueen vanhusneuvostolle. 

• Hyviä paikkoja olisi Pysäkki toiminnalle Ulvilan kirkko (kirkkotupa), Kirjasto tai olohuone, Kullaan 
kirjasto (klo 13–16 väliin, aukioloaikojen puitteissa). 

• Ulvilan Seudun ”minne mennään” - palstaa olisi hyvä saada selkiytettyä olohuoneen aikatauluista. 
Sihteeri voi viedä viestiä lehteen, että onnistuuko selkeyttäminen. 

• Kulttuurimatkoista olisi hyvä saada vietyä tietoa  myös sellaisille henkilöille, jotka eivät osallistu 
järjestötoimintaa. Ulvilan seutuun voisi tehdä, vaikka jutun aina kulttuurimatkasta ja myös 
vanhusneuvostosta ensi vuoden alkupuolella. 

• Kiitos kaupungille, että olohuoneelle tullut sähköinen ovi ja luiska oven eteen. 
• Toivottiin kaikilta vanhusneuvoston jäseniltä aktiivisuutta kokouksissa – kaikki ääneen. 
• Olohuoneelta kuulunut negatiivista palautetta: Palvelulinjalta Kullaalta  oli ollut  väkeä Hansassa ja 

he olivat menneet olohuoneelle. Olivat saaneet  palautteen, etteivät ole tervetulleita juuri silloin 
sinne, viedään asiaa eteenpäin, että näin ei saa toimia.  Vaikka olohuoneella on Sata-alueen kaikille 
avointa  ikäihmisten ohjausta ja neuvonta  klo 11–13 eli juuri palvelulinjan aikaan. 

• Eläkeliiton terveisiä: STEA + Miina Sillanpää on yhteishanke, joka torjuu ikäihmisten yksinäisyyttä 
”Hyvän ikääntymisen lähettilästoiminta”. 

•  Hyvis ry:n Kaffepaussi kokoontuu Ulvilan olohuoneella joka toinen viikko ja ajatuksena myös 
yksinäisyyden torjunta. Se on avointa toimintaa ja ohjaaja koettu erittäin osaavaksi ja 
miellyttäväksi. 
 
 

https://www.ulvila.fi/hallinto-ja-paatoksento/talous-ja-strategia/
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7 § Kaupungin hallituksen asiat 

• Kokouksessa ei ollut kaupunginhallituksen jäsen tai varajäsen paikalla. 
 

8 § Vuoden 2025 suunnittelu 

• Kokousaikataulu, kokouksen aloitus aina klo 13.00, kaupungintalolla kokoonnutaan. 
 
Kevät: 

o Helmikuu 24.2.2025, huhtikuu 28.4.2025, toukokuu 26.5.2025 

Syksy: 

o Elokuu 25.8, lokakuu 27.10 (talousarvio ja toimintasuunnitelma 2026),  
 joulukuu 15.12. (jouluruoka+ kokous) 

 
• Tapahtumat 

o Kaikille avoin tiedotustilaisuus olisi hyvä järjestää kaupungin kanssa, esim. näin tunnistat 
digihuijauksen, nettikauppahuijaus, huijausviesti yms. /järj. Kuluttajaliitto huijausinfo.fi 

o Sihteeri vie ehdotettua eteenpäin ja tiedustelee, miten se  toteutettaisiin. 
 

• Retket ehdotuksia 
o Tampereella paljon mm. museoita. 
o Karviassa kulttuurikeskus ja Anne Mattilan kahvila. 

 
o Päätetään, että ehdotetaan kevätretkeä Karvian kulttuurikeskukseen ja Anne Mattilan 

kahvilaan, Veikko selvittää seuraavaan kokoukseen ohjelman ja hinnat. 
o Retki voisi olla touko-kesäkuussa, ehdotus minne ja mikä päivä mennään, niin selviää ensi 

vuoden helmikuun kokouksessa. 
 

• Muuta ideointia 
o Vuoden 2025 Vanhusten viikkoon olisi hyvä järjestää  ohjelmaa enemmän ja miettiä miten 

ja missä pääjuhlaa vietetään (onko pääjuhla samanlainen kuin viimeksi,  pidetäänkö tanssit 
jne.). Aloitetaan suunnittelu jo helmikuun 2025 kokouksessa. 
 

9 § Seuraava kokous 

24.2.2025 klo 13.00–15.30 

Sitä ennen Jouluruokailu 11.12.2024 klo 12.30 Vanhankylän koululla 

10 § Kokouksen päättäminen 
  Pöytäkirja luettiin kokouksen päätteeksi ja hyväksyttiin. 

Puheenjohtaja päätti kokouksen  klo 15.20 
 

Allekirjoitukset: 

___________________________ __________________________________ 

Pj. Heikki Saari  Sihteeri Sirkku Heilä-Aaltonen 


